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اخبار کوتاه از فوتبال

خواندنی از ورزش 

حدیث دشت عشق

از نوشته بسیجی شهید »جواد باقری«
مفسر منطق پیروزی خون برشمشیر

»... آری به میدانی قدم نهاده ام که نتیجه اش 
را از قب��ل گرفته ام و با ایمان کامل پیکار می کنم. 
چرا که اگر کش��ته ش��وم به مقام والا رسیده ام و 
راهی حس��ینی را رفته ام و اگر زنده ماندم، شاهد 
پیروزی بزرگی که همان پیروزی خون بر شمشیر 
اس��ت، خواهم ب��ود. ای پدر و م��ادر و ای برادر و 
خواهر و ای کس��انی که این مطلب را می شنوید 
و یا می خوانید، بر من و ش��ما امروز تکلیف است 
که به پا خیزیم و قرآن و اس��ام را یاری کنیم...« 

بس��یجی ش��هید »جواد باقری«، س��ال 1349 در خوراس��گان متولد ش��د و در 
1365/10/4 در جبهه جنوب به شهادت رسید.

اتفاقات تازه در کشتی فرنگی

مربی ارشد تیم ملی در جام جهانی، کناره گیری کرد
اگرچه س�رمربی جدید تیم ملی کش�تی فرنگی به 
همکاری نوربخش با تیم ملی تاکید کرد، اما مربی ارشد 
تیم ملی در جام جهانی تهران روز گذشته صراحتا اعلام 

داشت که حاضر به همکاری با پازاج نیست!
اح��د پازاج پ��س از انتخاب به عنوان س��رمربی تیم ملی 
کش��تی فرنگی گفت: بعد از برگزاری رقابت های انتخابی تیم 
ملی، اردوی خود را برای رقابت های جهانی و بازی های آسیایی 
برگزار خواهیم کرد. با توجه به نزدیکی زمان این مسابقات به 
هم، کار س��ختی در پیش داریم. رقابت های انتخابی تیم ملی 
29 و 30 خ��رداد برگزار خواهد ش��د و نف��رات برتر در اردو ها 
ش��رکت خواهند کرد. هنوز مشخص نیست که کدام نفرات به 
رقابت های جهانی و بازی های آس��یایی اعزام خواهند شد. هر 
دو رقابت برایمان مهم است و سعی می کنیم نفرات را تقسیم 
کنی��م چون دو تیم قدرتمند نداریم و مجبوریم برای کس��ب 

نتیجه مناسب برنامه ریزی خاصی داشته باشیم.
پازاج همچنین درباره دلیل کشتی نگرفتن حمید سوریان 
در رقابت ه��ای انتخابی وزن 59 کیلوگرم بیان کرد: س��وریان 
یک نابغه اس��ت و به دلیل مصدومیت ش��دیدی که دارد برای 
حفظ او، قرار شد در انتخابی کشتی نگیرد ولی فرآیند برای او 
هم اجرا می شود چون قرار است نفرات اول و دوم این وزن به 
همراه سوریان در یک تورنمنت بین المللی شرکت کنند و هر 

کس که نتیجه بهتری گرفت انتخاب ش��ود. وی با بیان اینکه 
خودش دستیارانش را معرفی کرده است، گفت: من همکارانم 
را به ش��ورای فنی معرفی کردم و با تایید این ش��ورا از این به 
بعد آقایان ناصر نوربخش، سعید شیرزاد، مهرداد اسفندیاری فر، 
مهدی محمدی و مسعود هاشم زاده به عنوان مربیان تیم ملی 

در اردو ها حضور خواهند داشت.
کناره گیری نوربخش از تیم ملی

اگرچ��ه پ��ازاج در صحبت هایش از هم��کاری نوربخش با 
تیم ملی گفت، اما صحبت های روز گذش��ته نوربخش نش��ان 
م��ی داد ک��ه وی از برخی اتفاقات ناراحت اس��ت و با تیم ملی 
کشتی فرنگی همکاری نمی کند. این مربی گفت: فکر می کنم 
در چنین جوی کار کردن ش��ان و شخصیت انسان را کوچک 
می کند. من پی��ش از جام جهانی به خاطر منافع ملی به تیم 
ملی آمدم تا به کشتی گیران لطمه ای وارد نشود، اما در شرایط 
فعلی ترجیح می دهم در باش��گاه خودم در ش��هریار بمانم. او 
ادام��ه داد: پیش از ای��ن هم تصمیم گرفته ب��ودم با توجه به 
پیش��ینه ای که از فدراسیون کشتی س��راغ داشتم و استفاده 
ابزاری که از وجودم شده بود، زیاد نزدیک فدراسیون نیایم، اما 
وضعیت پیش از جام جهانی اضطراری بود و به همین دلیل آن 
مسئولیت را قبول کردم، اما فعا با این شرایط قصد همکاری با 

فدراسیون و تیم ملی را ندارم.

تا به امروز فدراس�یون وزنه ب�رداری درباره دلایل لغ�و اردوی تیم جوانان 
توضیحات قانع کننده ای ارایه نکرده اما اگر احتمال وجود ورزش�کار دوپینگی 
در تی�م جوانان می رود، تعطیلی اردو بهترین تصمیم بوده زیرا حداقل از تعلیق 

وزنه برداری ایران جلوگیری می کند.  
به گزارش کیهان، تیم ملی وزنه برداری ایران این روز ها همچنان مشغول آماده سازی 
خود برای حضور در بازی های آس��یایی و قهرمانی 2014 جهان در قزاقس��تان است؛ دو 
رقاب��ت مهمی که در اولی باید در قالب کاروان ورزش کش��ورمان از حیثیت ورزش ایران 
دف��اع کرد و در دومی باید امتیازات خوبی را برای س��همیه های المپیک 2016 ریو برای 

وزنه برداری ایران به ثبت رساند.
در حالی این دو رقابت مهم پیش روی وزنه برداری ایران است که خیلی کار ها براساس 
برنامه قبلی پیش نرفت��ه و برخی اتفاقات از جمله زمان بندی حضور مأموران ضد دوپینگ 
جهانی در ایران، برنامه ریزی اردوهای تیم های ملی را بر هم زده تا به تبعیت از به هم خوردن 

این برنامه ها، عاقه مندان به وزنه برداری کمی نگران شرایط این رشته ورزشی شوند.
طبق اعام قبلی از سوی مسئولان فدراسیون از جمله حسین رضازاده قرار بود تیم 
ملی وزنه برداری بزرگسالان ایران نیمه دوم اردیبهشت ماه سال جاری برای برگزاری اردوی 
خارج از تهران خود راهی چابکس��ر شود و این در حالی است که با سپری شدن روزهای 
اردیبهش��ت از اردوی چابکسر خبری نیست و پولادمردان وزنه برداری ایران همچنان در 
تهران به کار خود ادامه می دهند. ماندن تیم بزرگس��الان در تهران نیز س��بب ش��ده که 
تمرینات تیم وزنه برداری جوانان تعطیل ش��ود. این اتفاق در شرایطی است که مسابقات 

قهرمانی جهان در رده جوانان، یک ماه دیگر در مجارستان برگزار می شود. 
رضازاده رئیس فدراس��یون وزنه برداری در خصوص اتفاقات رخ داده می گوید: چون 
از قبل برنامه چابکس��ر به اطاع مأموران وادا نرسیده است، ملی پوشان مجبور هستند به 
محض ورود مأموران وادا به ایران، دوباره به تهران بازگشته تا در روند گرفتن تست دوپینگ 

از آنها اختالی به وجود نیاید.
پشت پرده اتفاقات تیم جوانان

اما در این بین عده ای معتقدند که با توجه به احتمال وجود ورزشکار دوپینگی دیگر 
دراردوی تیم وزنه برداری جوانان، فدراس��یون به عمد اردوی این تیم را تش��کیل نداده و 

حتی قصد هم ندارد جوانان را به مسابقات جهانی مجارستان اعزام کند. 
در همی��ن خصوص روز گذش��ته خبرگ��زاری فارس عنوان داش��ت: »دوپینگ یک 
وزنه بردار نوجوان ایران در رقابت های قهرمانی آسیا مثبت اعام شد و احتمال این می رود 
که چند دوپینگی دیگر نیز در این تیم وجود داشته باشند، همین موضوع نگرانی  ها را برای 
اعزام تیمی که حدود یک ماه از تعطیلی اردوهایش می گذرد بیشتر کرده است )تیم وزنه 
برداری جوانان( و اگر اتفاقات تیم نوجوانان یک بار دیگر برای تیم جوانان نیز رخ دهد، در 

آستانه بازی های آسیایی وزنه برداری ایران با خطر تعلیق مواجه خواهد شد.« 
هر چند که تا به امروز فدراس��یون وزنه برداری درباره دلایل لغو اردوی تیم جوانان 
توضیح��ات قانع کنن��ده ای ارایه نکرده اما اگر احتمال وجود ورزش��کار دوپینگی در تیم 
جوانان می رود، تعطیلی اردو بهترین تصمیم بوده زیرا حداقل از تعلیق وزنه برداری ایران 

جلوگیری می کند.  

دلیل اصلی تعطیل شدن اردوی تیم جوانان چه بود؟!

دوپینگ احتمالی و اختلال
 در برنامه تیم ملی وزنه برداری

سرویس ورزشی-
س�رمربی تی�م ملی فوتب�ال کش�ورمان می گوید تا 
زمانی ک�ه برخی اف�راد تاثیرگذار برکنار نش�وند فوتبال 

ایران  هیچگاه تغییر نمی کند!
گرچه تیم ملی فوتبال کشورمان با برگزاری اردو در اتریش 
هزاران کیلومت��ر از ایران فاصله دارد اما روز گذش��ته کارلوس 
کی روش در گفت وگویی با س��ایت فدراسیون فوتبال به تشریح 
آخرین ش��رایط پرداخت تا عاقه مندان ب��ه فوتبال در جریان 

آخرین اتفاقات تیم ملی قرار گیرند. 
نقطه مشترک تازه ترین صحبت های کی روش با مصاحبه های 
قبل��ی او، گایه اش از برخی اتفاقات تیم ملی بود؛ اینکه ش��رایط 
ب��ر وفق مرادش نبوده، تمام بازیکنان را در اختیار نداش��ته اما با 
ای��ن حال امیدوار به موفقیت در جام جهانی اس��ت. گزیده ای از 
صحبت های سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان در ادامه می آید: 
* متاسفانه این واقعیت که بازیکنان تیم ملی که از باشگاه های 
سپاهان و اس��تقال به اردو دعوت شدند و همچنین بازیکنان 
تاثیرگذار ما مانند ج��واد نکونام و پژمان منتظری را در اختیار 
نداش��تیم و نتوانس��تیم از وجود آنها برای تمرین در کنار سایر 
بازیکن��ان اس��تفاده کنی��م و این امر ب��ه برنامه ه��ای ما برای 

آماده سازی لطمه وارد کرد. 
* از همین جا باید این مسئله را به همه هواداران فوتبال ایران 
اعام کنم که من کاب��وس انتخاب 23 بازیکن از میان این 28 
بازیکن را می بینم و برای من این کابوس آغاز ش��ده و بعضی از 
ش��ب ها این فکر به س��راغ من می آید ک��ه چگونه می توانم 23 

بازیکن را از میان 28 بازیکن انتخاب کنم.
* اولین معیاری که برای انتخاب بازیکن داشتم این بود که در 
کن��ار معیارهای فنی و فیزیکی، بازیکنانی را انتخاب کنم که از 
لحاظ ذهنی هم این آمادگی را داش��ته باشند تا به اینجا بیایند 

انتقاداتی که این بار سرمربی تیم ملی از اتریش مطرح کرد

کی روش:تا برخی افراد تاثیرگذار برکنار نشوند
فوتبال ایران  هیچگاه تغییر نمی کند!

اتفاقات عجیب در آستانه برگزاری انتخابات فدراسیون قایقرانی!
در آس�تانه برگزاری انتخابات فدراس�یون قایقرانی، برخی س�عی کرده اند با اس�تفاده از ارتباط خود با یک 

فدراسیون انتخابات این رشته را مهندسی  کنند. 
در حالی که این روز ها اکثر فدراس��یون های ورزش��ی در اندیشه آماده سازی ورزشکاران برای حضور در بازی های آسیایی 
هس��تند یا ملی پوشانش��ان را به رقا بت های بین المللی اعزام کرده اند در یکی از فدراسیون های ورزشی که به تازگی شرایطی 
مناسب پیدا کرده و این روز ها در کنار تمام برنامه های ورزشی خود به دنبال برگزار کردن انتخابات ریاست خود است، برخی 

اتفاق هایی جالب افتاده که در نوع خود نادر است؛  اتفاق هایی که به گوش وزیر ورزش و جوانان نیز رسیده است.
در این فدراسیون ورزشی که اکثر ملی پوشانش در رقابت های بین المللی هستند و سرپرست آن نیز برای زیر نظر داشتن 
فعالیت ملی پوشانش راهی کشور میزبان شده یک نفر از غیبت سرپرست استفاده کرده و به گونه ای قدم در مهندسی سازی 
انتخابات این رش��ته گذاشته است. در ش��رایطی که مجمع انتخاباتی این فدراسیون نزدیک است وزارت ورزش از فدراسیون 
خواسته تا لیست اعضای مجمع که انتخاب کننده رئیس آینده هستند را اعام کند. در این میان یک نفر که در گذشته نیز 
مس��ئولیتی در این فدراس��یون داشته با اندیشه نفوذ خود در آینده این ورزش، نفراتی را برای اعضای مجمع انتخاب کرده تا 
گزینه مد نظر او در انتخابات رای بیاورد! درخصوص همین موضوع خبرگزاری ایس��نا مدعی شد که انتخابات این فدراسیون 
ورزشی هفتم خرداد برگزار می شود؛ یعنی همان روزی که قرار است انتخابات فدراسیون قایقرانی برگزار شود. به عبارت دیگر 

تمام اتفاقاتی که در سطور بالا به آن اشاره شد مربوط به فدراسیون قایقرانی است.
جالب اینکه تمام این اتفاقات به گوش ش��خص وزیر ورزش رسیده و دیگر نامزدهای انتخاباتی نیز اعتراض خود را پیش 

وزیر برده اند.حال باید دید واکنش وزارت ورزش به انتخابات فدراسیون قایقرانی به چه شکل خواهد بود؟

* مراس�م سالگرد شهادت برادران شهید پورزند روز جمعه دوم خردادماه از ساعت 10 تا 12 صبح در مزار ایشان 
واقع در قطعه 29 بهش�ت زهرا)س( جنب مزار ش�هید صیاد شیرازی برگزار خواهد ش�د. جامعه بزرگ کشتی و 

جمعی از مسئولان فدراسیون کشتی نیز در این مراسم حضور خواهند یافت.
* اعضای تیم ملی تکواندو که آماده حضور در رقابت های قهرمانی آس��یا می ش��وند عصر دیروز راهی مسجد جمکران شدند و 

صبح جمعه به قصد حضور در این دوره از رقابت ها راهی تاشکند می شوند.

و از خودگذش��تگی داشته باشند و به خودشان فکر نکنند و به 
منافع تیم ملی کشورشان فکر کنند.

* باید از لحاظ فضای رقابتی کاما آماده باش��یم، چرا که ما با 
تیم هایی در جام جهانی روبه رو خواهیم شد که سطح فوتبالشان 
از س��طح فوتبال ما بسیار بالاتر است. ولی من می خواهم بگویم 
ب��ه راحتی زندگی هایم��ان را نخواهیم فروخ��ت و اگر برای ما 
سخت است که در مقابل نیجریه، آرژانتین و بوسنی بازی کنیم 
که قطعا ه��م همین گونه خواهد بود، ولی من قول می دهم که 
زندگ��ی و بازی را برای آنها هم س��خت و جهنم کنیم. در انتها 
می خواهم تکرار کنم که تمام تاش و س��رحد کوشش��مان را 

خواهی��م کرد و همان طور ک��ه قبا هم گفته ام ب��از هم تکرار 
می کن��م که این مراح��ل جام جهانی برای م��ا مانند ماموریت 
غیرممکن یک، دو و س��ه بوده و اگر واقعا در جهان فوتبال این 
توقع را داشته باشیم که ایران به دور دوم مسابقات جام جهانی 
صعود کند، واقع گرایانه نیست ولی ما می جنگیم و این را از سر 
خود بی��رون نخواهیم کرد که برای این ه��دف و ماموریت مان 

بجنگیم و از هیچ تاشی فروگذار نکنیم.
* دلی��ل اینکه چرا در ای��ران افرادی به من عاق��ه ندارند این 
است که من طی چند سال اخیر بارها تکرار کرده ام که ما برای 
پیشرفت فوتبال ایران باید یک روند تغییر را در فوتبال مان ایجاد 

کنیم. چرا که طرز تفک��ر مربیان، مدیران عامل و هیئت مدیره 
باش��گاه ها باید تغییر کند و این تغییر به وجود نخواهد آمد مگر 
اینکه روند تفکر در سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال تغییر کند 
و ما بتوانیم یک طرز تفکر جدید را جاری کنیم. برخی افراد در 
تاش هستند تا من از ایران بروم، به خاطر اینکه دوست ندارند 
این مس��ائل را مطرح کنم. چون رفتن به جام جهانی می بایست 
ی��ک میراث را برای هر کش��وری بر جای بگ��ذارد و آن میراث 
می تواند برای فوتبال ایران تغییر در طرز تفکر باش��د و اگر این 
طرز تفکر به وجود نیاید می بایست تغییر را در افراد ایجاد کنیم.

* ب��اور کنید یک نفر باید این صحبت ه��ا را مطرح کند و این 
میراث من برای فوتبال ایران است و من این کار را به دو دلیل 
س��اده انجام می دهم. دلیل اول اینکه خون فوتبال در رگ های 
هواداران فوتبال ایران جاری است و آنها مستحق بیشتر از اینها 
هس��تند و دوم بازیکن��ان فوتبال ایران هس��تند که من افتخار 
کار کردن کنارش��ان را داش��ته ام و آنها دوست دارند پیشرفت 
کنند و دوس��ت دارند بازیکنان بهتری شوند و آنها می خواهند 
س��خت کار کنند و رشد و پیشرفت داش��ته باشند و این برای 
من بس��یار غیرمنصفانه و دردناک است که گاهی اوقات برخی 
کارشناسان از بازیکنان انتقاد می کنند، چرا که این واقعا تقصیر 
بازیکنان نیست و این سیستم است که به آنها اجازه بهتر بودن 
را نمی دهد. استعدادهای زیادی از بین می رود و آنها باید پاسخ 
وج��دان خود را به خاطر هدر رفتن این اس��تعدادها بدهند. اما 
اینه��ا همه دغدغه های من اس��ت و به این خاطر که در انتهای 
همکاری ام با فوتبال ایران اس��ت، می خواهم نقطه نظرات دقیق 
من را هواداران فوتبال ایران داشته باشند ولی تا زمانی که این 
گ��روه از افراد تاثیرگذار در حال فعالیت هس��تند فوتبال ایران 

هیچگاه تغییر نمی کند.

دو بازیکن جدید در پرسپولیس
مه��دی دغاغله پ��س از توافق با رحیم��ی با عقد قراردادی دو س��اله به 
پرسپولیس پیوس��ت و فصل آینده در جمع شاگردان علی دایی توپ خواهد 
زد. دغاغله فصل گذشته یازده گل برای ملوان به ثمر رساند. همچنین مهدی 
طارمی، مهاجم فصل گذشته ایران جوان بوشهر در رقابت های لیگ دسته یک 
فوتبال ایران با امضای قراردادی دو ساله به باشگاه پرسپولیس تهران پیوست.

دایی مشکلی با هیات مدیره پرسپولیس ندارد
علی دایی پس از جلسه با اعضای هیات مدیره پرسپولیس گفت: در این 
جلس��ه برنامه هایم را به هیات مدیره دادم و باید منتظر تصمیم آن ها باشیم. 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در ادامه درباره میزان موافقت هیات مدیره با 
برنامه های او گفت: خدا را شکر من از اول هم مشکلی نداشتم.دایی در پایان 

حاضر به اظهار نظر درباره حضور احتمالی علی کریمی در پرسپولیس نشد.
شرایط واگذاری داماش

هیأت مدیره باش��گاه داماش گیان ش��رایط واگذاري تی��م فوتبال این 
باش��گاه را به هیأت فوتبال اس��تان اعام کرد. از جمله شروط در نظر گرفته 
ش��ده، حفظ داماش در رش��ت و اینکه فقط حق امتیاز تی��م فوتبال داماش 

گیان و تیم هاي پایه واگذار مي شود نه امتیاز باشگاه.
مرفاوی در صبا ماندگار شد

مسئولان باشگاه صباي قم پس از برگزاري جلسه با صمد مرفاوي با این 
مربي به توافق رسیدند که وي یک فصل دیگر هدایت تیم فوتبال این باشگاه 

را بر عهده داشته باشد.
حضور انریکه و تمدید قرارداد بارسلونا با پیکه

پس از آنکه بارس��لونا روز گذش��ته لوییس انریکه را به عنوان س��رمربي 
انتخاب کرد و با مارک آندره تر اش��تگن آلماني قرارداد بست، اکنون با جرارد 
پیکه نیز قرارداد جدیدي امضا کرده است.بر اساس اعام سایت آس اسپانیا، 
سران بارسلونا با مدافع جوان خود بر سر قراردادي جدید و پنج ساله به توافق 
رس��یده اند.بدین ترتیب قرارداد پیکه تا پایان فصل 19-2018 تمدید و این 

بازیکن در نیوکمپ ماندني شد.

سخنگوی سابق در هیئت رئیسه كشتی
وزیر ورزش و جوانان در حکمی »حس�ن قشقاوی« را به عنوان »»عضو 

هیئت رئیسه فدراسیون کشتی« منصوب کرد.
در حکم محمود گودرزی برای قش��قاوی آمده اس��ت: »با اس��تعانت از خداوند 
متعال، بنا به پیشنهاد ریاست فدراسیون کشتی و به استناد بند 6 ماده 8 اساسنامه 
فدراسیون های ورزش��ی جمهوری اس��امی ایران، جنابعالی از تاریخ 92/10/14 به 
عنوان عضو هیئت رئیس��ه فدراسیون کشتی منصوب می شوید.« توفیق جنابعالی را 
در راه خدمت به نظام مقدس جمهوری اس��امی و اعتای ورزش کش��ور از خداوند 
متعال خواهانم. قش��قاوی پیش از این سخنگوی وزارت امور خارجه، سفیر ایران در 
قزاقستان و سوئد و دو دوره نماینده مجلس بوده است. همچنین طی حکمی از سوی 
وزیر ورزش و جوانان »امیررضا خادم« به عنوان کارش��ناس خبره فدراسیون کشتی 

جمهوری اسامی ایران منصوب شد.
مقانلو: رقیب تکواندوی ایران فقط کره جنوبی نیست 
سرمربی تیم ملی تکواندو در آستانه اعزام تیم به مسابقات قهرمانی آسیا، 
گفت: دیگر کره تنها رقیب ما نیست، بلکه کشورهای دیگر هم مدعی هستند.

بیژن مقانلو در پاسخ به این سوال که آیا ایران می تواند بار دیگر قهرمان آسیا شود، 
اظهار کرد: کره قطب تکواندوی جهان است، اما دیگر این کشور تنها رقیب ما نیست، 
بلکه کش��ورهای دیگر هم مدعی هس��تند. تکواندو ورزشی اس��ت که در تمام جهان 
توسعه یافته و روز به روز خانواده این رشته گسترده تر می شود. وی افزود: کشورهای 
مدال آور در این رشته زیاد شده اند و این نشان می دهد که چقدر روی آن کار می شود. 

با وجود همه این مسائل می گویم که قهرمانی در آسیا دور از دسترس نیست.

آخرین وضعیت دوچرخه سواران ایران 
در رنکینگ جهانی

رکابزن�ان پیس�ت ای�ران در جدیدتری�ن رنکینگ فدراس�یون جهانی 
دوچرخه سواری تنها در سه ماده با صعود رنکینگ روبرو بوده اند.

فدراسیون جهانی دوچرخه س��واری جدیدترین رنکینگ دوچرخه سواران بخش 
پیست را در ماه می اعام کرد که بر اساس این رنکینگ رکابزنان ایران در ماده های 
یک کیلومتر تایم تریل، اس��کرچ و دور امتیازی صعود داشته اند، در سایر ماده ها نیز 

رده بندی رکابزنان با سقوط یا بدون تغییر جایگاه روبه رو بوده است.

مشارکت خیرین مدرسه ساز
ایام- مهر: رئیس جامعه خیرین مدرسه س��از کش��ور گفت: 30 

درصد مدارس کشور با مشارکت خیرین ساخته شده است.
محمدرضا حافظی افزود: اولویت خیرین در سال جاری این است 

که 6 هزار فضای آموزشی را تکمیل کنند.
وی تصریح کرد: در ح��ال حاضر 6 هزار و 800 پروژه نیمه تمام 
ماند و چون اعتباری در دس��ت دولت نیس��ت خیرین مدرسه س��از 
می توانند در این امر مشارکت کنند و این پروژه ها را به اتمام برسانند 
که تا به حال 800 پروژه به اتمام رس��یده و ش��ش هزار پروژه دیگر 

باقی است.
واریز پول به حساب سازمان چای

رشت- فارس: معاون امور برنامه ریزی استاندار گیان از اختصاص 
10 میلیارد تومان از سهم دولت و شش میلیارد تومان توسط کارخانه 

های چای سازی به حساب سازمان چای کشور خبر داد.
محمدحس��ین اصغریان اظهار کرد: امس��ال 100 میلیارد تومان 
برای خرید تضمینی برگ سبز چای سهم دولت در نظر گرفته شده 

است.
وی از تخصی��ص 10 میلیارد تومان از مبلغ 100 میلیارد تومان 
س��هم دولت به حساب س��ازمان چای کش��ور خبر داد و افزود: 33 
درصد بهای خرید برگ سبز چای باید توسط کارخانه های چای سازی 

پرداخت شود.
اصغریان با بیان اینکه طبق گزارش سازمان چای کشور تاکنون 
بیش از 6 میلیارد تومان از کارخانه های چای س��ازی دریافت ش��ده 
اس��ت، تصریح کرد: سازمان چای کشور با مبلغ بیش از 16 میلیارد 
تومان می تواند معادل 15 روز نخست فصل برداشت برگ سبز ر ا به 

صورت نقد به چایکاران پرداخت کند.
اتمام ساخت 28 بیمارستان

تبریز- واحد مرکزی خبر: معاون وزیر راه و شهرس��ازی از اتمام 
ساخت 28 بیمارستان در کشور در سال 93 خبر داد.

محمدجعفر علیزاده در بازدید از بیمارس��تان در دس��ت احداث 
عجب شیر گفت این بیمارستان ها در مجموع با دو هزار و 460 تخت 

امسال تکمیل و آماده بهره برداری می شود.
به گفته وی این بیمارستان ها در مجموع با صرف پنج هزار و 10 

میلیارد ریال اعتبار ساخته می شود.
علیزاده گفت در سطح کشور 145 بیمارستان با 24 هزار و 200 

تخت در حال ساخت است.
30 هزار مسجد، فاقد روحانی

قم- ایرنا: رئیس هیئت امنای انجمن حامیان توس��عه حوزه های 
علمیه گفت: به گفته مدیران مس��اجد، 0 3 هزار مس��جد در کشور 

وجود دارد که فاقد روحانی هستند.
آیت الله مرتضی مقتدایی افزود: یکی از بزرگترین مشکات امروز 
کمبود روحانی در جامعه، مساجد و مراکز مختلف است و این نقص 

بزرگ باید با افزایش ظرفیت جذب حوزه ها به نحوی جبران شود.
وی تصریح کرد: یکی دیگر از مش��کات سخت افزاری حوزه ها، 
مش��کل فرس��ودگی س��اختمان بس��یاری از مدارس علمیه است؛ 
فرس��ودگی و ظرفیت محدود این حوزه ها باعث می ش��ود تا نتوانیم 

آنطور که باید در خدمت طاب باشیم.
تحقیقات طب سنتی

شهرکرد- ایرنا: معاون وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در 
امور طب س��نتی گفت: پنج درصد سهم اعتبارات سند ملی گیاهان 
دارویی و طب سنتی، برای انجام طرح های تحقیقاتی هزینه می شود.
محمود خدادوست افزود: این اعتبار با هدف حمایت از طرح های 
تحقیقات��ی و پایان نامه های دانش��جویی در زمین��ه ترویج فرهنگ 

استفاده از طب سنتی صورت می گیرد.
وی خاطرنش��ان کرد: با وجود پراکنش و اقلیم گیاهان دارویی، 
ایران از بهترین نقاط دنیا برای کشت و پرورش گیاهان دارویی است 

و امکان پرورش و صادرات فرآورده های آن نیز وجود دارد.
به گفته خدادوست گروه طب سنتی و توسعه در هفت دانشکده 
طب س��نتی 16 دانشگاه علوم پزشکی فعال اس��ت و 300 دستیار 
طب سنتی و 40 فارغ التحصیل دکترای علم سنتی در نظام آموزش 

پزشکی کشور فعالیت می کنند.

مجری ف�از 12 می�دان گازی پارس جنوبی 
گف�ت: عملی�ات راه ان�دازی و شیرین س�ازی 
آزمایش�ی گاز در واحد دوم پالایش�گاه فاز 12 
پارس جنوب�ی ب�ا موفقیت انجام ش�ده و تا ماه 
آینده تولید گاز از این فاز به حدود 25 میلیون 

متر مکعب می رسد.
به گزارش ایرنا از بوش��هر، رسول فاح نژاد افزود: 
برای تولید گاز ش��یرین در واحد)ترین( دوم این فاز 
تنه��ا در انتظار افزایش ارس��ال گاز ت��رش از دریا به 

خشکی هستیم.
وی اضافه کرد: تولید گاز ترش در سکوی  Aاین 
ف��از تا دو هفته آینده به یک میلیارد فوت مکعب در 

روز افزایش می یابد.
مجری فاز 12 میدان گازی پارس جنوبی با بیان 
این که هم اکنون روزانه حدود 12 میلیون متر مکعب 

گاز در واح��د یک این فاز تولید می ش��ود، ادامه داد: 
تا نیمه خرداد امس��ال این تولید به بیش از دو برابر 
)حدود 25 میلیون متر مکعب در روز( افزایش می یابد.
فاح نژاد افزود: عملیات راه اندازی واحدهای سوم 
و چهارم فاز 12 میدان گازی پارس جنوبی در دست 
اجراست و بر اساس زمان بندی که پیش از این اعام 

شده وارد مدار تولید خواهد شد.
مجری فاز 12 میدان گازی پارس جنوبی گفت: 
  C و B عملیات بارگیری، نصب و راه اندازی سکوهای
این فاز در موقعیت خود در خلیج فارس تا اواسط تیر 

امسال به پایان می رسد.
نصب سکوی فاز 15 پارس جنوبی

به گزارش، روابط عمومی شرکت نفت و گاز پارس 
عملیات بارگیری و نصب سکوی فاز 15 تا ماه آینده 
به پایان می رسد و برای این منظور هم اکنون شناور 

ابوذر 110 آماده حرکت به س��مت بندرعباس برای 
بارگیری این سکو است.

س��کوی فاز 15 پارس جنوبی ب��ا چهار طبقه در 
شرکت صنایع فراساحل )صف( در بندرعباس ساخته 
ش��ده و وزن آن به همراه متعلقاتش حدود سه هزار 

و 700 تن است.
بر اس��اس این گزارش، هم اکنون سکوی دو هزار 
و 700 تنی فاز 16 پارس جنوبی توسط شناور شهید 
تندگویان نیز در حال نصب در فاصله 115 کیلومتری 

ساحل عسلویه است.
طبق طراحی های صورت گرفته، تولید و فرآوری 
اولیه گاز ترش اس��تحصالی از 12 حلقه چاه فاز 16 
مشترک پارس جنوبی توسط سکوی این فاز انجام و 
به وس��یله خطوط لوله زیر دریایی به پالایشگاه های 

واقع در بخش خشکی عسلویه منتقل خواهد شد.

واحد دوم پالایشگاه فاز 12 پارس جنوبی آماده تولید شد

نای�ب رئی�س کمیس�یون اجتماعی مجلس 
ش�ورای اس�لامی گفت: با روندی که بانک ها در 
کش�ور در پیش گرفته اند تا پایان امس�ال تمام 

واحدهای تولیدی ورشکسته می شوند.
به گزارش ایرنا، س��الار مرادی در جلس��ه شورای 
گفت وگ��وی بخ��ش خصوصی و دولت در س��نندج، 
بانک ه��ا را مانع توس��عه در کش��ور دانس��ت و افزود: 
بانک ها به جای اینکه در کنار بخش تولید قرار گیرند 
و به رش��د و شکوفایی این واحدها کمک کنند، خود 

معامله گر شده  اند.
ب��ه گفته وی، بان��ک اموال م��ردم را می گیرد تا 
در خدمت مردم باش��د اما خ��ود بانک ها اکنون بنگاه 

اقتصادی شده  اند و معامله می کنند.
مرادی افزود: بهره سنگینی که بانک ها اکنون برای 
تسهیات خود می گیرند، موجب خواهد شد تا پایان 
سال 93 بسیاری از واحدهای تولیدی در سطح کشور 

ورشکست شوند.
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس با اشاره 
به اینکه 30 درصد آمار بیکاری کشور از 100 درصد 
متعلق به کارخانه های تعطیل ش��ده است،  افزود: اگر 
این واحدها احیا شوند بخشی از مشکات بیکاری در 

کشور حل می شود.

نماینده مجلس:

بانک ها به بنگاه های 
اقتصادی تبدیل شده اند

مدیر عامل شرکت غله و خدمات بازرگانی 
منطقه 8 گفت: امسال خرید تضمینی گندم در 
سطح کشور نسبت به سال قبل حدود 50 درصد 

افزایش یافته است.
ب��ه گ��زارش خبرگ��زاری ف��ارس از تبریز علی 
ش��امی نژاد در جلس��ه کار گ��روه هماهنگی خرید 
تضمینی گندم، با اعام اینکه مش��کلی در پرداخت 
نقدی بهای گندم به کش��اورزان وجود ندارد، گفت: 

ب��ا توجه ب��ه اعام به موقع قیم��ت خرید تضمینی 
از س��وی دولت، کش��اورزان با رغبت بیشتری اقدام 
به کاش��ت کردند و حدود 50 درصد کاش��ت گندم 

افزایش یافته است.
ش��امی نژاد قیم��ت 1050 تومان ب��رای خرید 
تضمینی گندم را مناسب دانست و گفت: اعام این 
قیمت باعث حذف واس��طه ها و دلالان شده و تا به 

حال کشاورزان از روند خرید گندم رضایت دارند.

در مقایسه با سال گذشته

خرید تضمینی گندم در كشور
50 درصد افزایش یافت

نخس�تین س�امانه ملی پرتودهی چند منظوره 
گاما با حضور معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان 
انرژی اتمی در بناب مورد بهره برداری قرار گرفت.

به گزارش خبرگزاری فارس از بناب، نخستین سامانه 
پرتودهی صنعتی چند منظ��وره گاما )طرح ملی( که به 
همت و تاش کارشناسان صنعت هسته ای کشور طراحی 
و ساخته شده با حضور رئیس سازمان انرژی اتمی رسما 
فعالیت خود را در سامانه بناب واقع در استان آذربایجان 
شرقی آغاز کرد. مهم ترین کارکرد این سامانه جلوگیری از 
فاسد شدن محصولات کشاورزی، استریلیزاسیون تجهیزات 
پزشکی و مواد غذایی و نیز نگهداری طولانی مدت از این 
محصولات به صورت سالم است که این امر مفید بودن و 

اهمیت بالای این سامانه را مشخص می کند.
معاون توسعه کاربرد پرتوهای سازمان انرژی اتمی در 

این مراسم با اشاره به راه اندازی نخستین سامانه پرتودهی 
پرتابل کش��ور در بخش غات اظهار کرد: هم اکنون 300 
مرکز پرتودهی در سطح دنیا مشغول فعالیت هستند. وی 
با بیان اینکه 110 مرکز پرتودهی در کشور چین فعالیت 
می کنند؛ اظهار کرد: 169 مرکز دیگر در 39 کشور جهان 

مشغول فعالیت هستند.
خلف��ی همچنین با بیان اینکه ب��ه زودی خط تولید 
در بخ��ش غات در نخس��تین س��امانه پرتودهی پرتابل 
کشور راه اندازی می شود. اظهار امیدواری کرد در آینده با 
مشارکت بخش خصوصی تعدادی از اینگونه سامانه ها در 
کشور ساخته و راه اندازی شوند. بر اساس این گزارش در 
مراسم بهره برداری از نخستین سامانه ملی پرتودهی چند 
منظوره بناب از 15 صنعتگر هسته ای که برای راه اندازی 

این سامانه تاش کرده بودند، با اهداء لوح تقدیر شد.

با حضور رئیس سازمان انرژی اتمی

نخستین سامانه پرتودهی چند منظوره گاما 
در بناب راه اندازی شد

مدی�ر اعتب�ارات بان�ک مرک�زی گفت: 
محدودی�ت منابع، موجب کن�دی پرداخت 

تسهیلات ازدواج شده است.
»محمدرض��ا قربانی« در بجنورد در گفت وگو 
ب��ا خبرگ��زاری جمهوری اس��امی اظه��ار کرد: 
منابع تس��هیات ازدواج از محل س��پرده گذاری 
قرض الحسنه س��پرده گذاران این بخش پرداخت 
می شود و منابع مالی در این بخش محدود است.

وی بدون اش��اره به میزان تقاضاهای رس��یده 
در زمین��ه وام ازدواج گف��ت: برای ش��تاب دادن 
به پرداخت تس��هیات ازدواج از سوی بانک های 
کشور، یا باید مردم سپرده های قرض الحسنه خود 
را افزای��ش دهند یا اینکه دولت راهکار دیگری را 

در پیش بگیرد.
مدی��ر اعتبارات بانک مرک��زی افزود: بانک ها 
اکنون متناس��ب ب��ا منابع موجود خ��ود در این 
بخش تسهیات ازدواج  زوج های جوان را پرداخت 

می کنند.
قربانی اظهار کرد: ب��ه مرور زمان منابع پولی 
برای پرداخت تس��هیات ازدواج به بانک ها تزریق 
می شود تا بتوانند پرداخت بیشتری داشته باشند.

وی اضافه کرد: در شرایط کنونی میزان تقاضا 
برای دریافت تس��هیات ازدواج در کش��ور بسیار 
بیشتر از منابع مالی است و این روند موجب شده 

تا خروجی  ها کمتر باشد.
قربانی افزود: چنانچه طرح جدیدی برای شتاب 
دادن به پرداخت تسهیات این بخش برسد از سوی 
بانک مرکزی بررس��ی ش��ده و در صورت داشتن 

قابلیت اجرایی، مد نظر قرار خواهد گرفت.
مدی��ر اعتبارات بانک مرک��زی در مورد زمان 
تعیین نرخ سود تسهیات بانکی اظهار کرد: بانک 
مرکزی در این بخ��ش برنامه ای برای تعیین نرخ 

سود تسهیات بانکی ندارد.
وی از میزان دقیق مطالبات معوقه بانکی اظهار 

بی اطاعی کرد.

مدیر اعتبارات بانک مرکزی:
تقاضا برای وام ازدواج 

بیشتر از منابع مالی است

 مدی�رکل دفت�ر ام�ور طی�ور وزارت جهاد 
کش�اورزی از صادرات 45هزار تنی گوشت مرغ 

در یک سال گذشته خبر داد.
به گزارش واحد مرکزی خبر، ترکاشوند در نشست 
بررس��ی صنعت طیور بومی کشور در ساری گفت: در 
این مدت 2 میلیون تن گوشت مرغ در مرغداری  های 
سراس��ر کشور تولید شد که از این مقدار 60 هزار تن 

در سبد کالای مردم قرار گرفت و بقیه به بازار داخلی 
ارسال شد.

او پیش بینی کرد: 2 میلیون و 100 هزار تن گوشت 
مرغ تا پایان س��ال در کش��ور تولید و روانه بازار شود. 
مدیرکل دفتر امور طیور وزارت جهاد کشاورزی اصاح 
س��اختار صنعت طیور را بهترین راه برای دستیابی به 

بازار 300 هزار تن کشورهای همسایه دانست.

صادرات 45 هزار تن گوشت مرغ

بافق- خبرنگار کیهان:
کارکنان و کارگران شرکت سنگ آهن مرکزی 

بافق برای دومین بار دست از کار کشیدند.
این اعتصاب از شامگاه شنبه آغاز شد. گفته می شود 
به علت این اعتصاب روزانه بالغ بر 30 میلیارد تومان 

خسارت به شرکت آهن مرکزی بافق وارد می شود.
چندی است به بهانه خصوصی سازی کارهایی انجام 
شده و شرایط به گونه ای شده که این شرکت و مردم 
بافق هیچ حقی نسبت به این معادن ندارند و این مغایر 

با اصل 45 قانون اساسی است.
وی افزود: با توجه به اعتراضات مردمی، نسبت به 
این گونه روند خصوصی سازی و پیگیری های مسئولان 
شهرس��تان و استان هیچ گونه پاسخ منطقی از سوی 

سازمان خصوصی سازی داده نشده است.
یکی دیگر از کارکنان این ش��رکت گفت: هدف از 
اعتراضات کارگری؛ این اس��ت که اولاً واگذاری بلوک 
5/28 درصد از شرکت در فرابورس به هر نحو ممکن 
کان لم یکن تلقی شود. ثانیاً قانونی بودن نحوه واگذاری 
5/71 درصد به صندوق بازنشستگی فولاد کشور مورد 
تحقی��ق و تفحص قرار گیرد تا حق��ی از بیت المال و 
مردم شهرس��تان بافق ضایع نش��ود. در همین حال 
طالبی معاون سیاس��ی، امنیتی و فرهنگی استانداری 
یزد یکش��نبه عصر با حضور در جمع معترضان گفت: 
حتی اگر س��هام این شرکت در فرابورس عرضه شود 
بدون در نظر گرفتن شرایط و خواسته های شهرستان 

بافق  و استانداری یزد، هیچ پاکتی باز نخواهد شد.

به دلیل خصوصی سازی نادرست

کارگران شرکت
 سنگ آهن مرکزی بافق

 دست از کار کشیدند

رئیس هیئت مدیره خیران مسکن ساز کشور از ساخت حدود 
6 هزار واحد مسکن محرومین توسط خیران مسکن ساز طی سال 

جاری در کشور خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از بیرجند، هادی درفشی در حاشیه مراسم 
افتتاح 310 واحد مسکن محرومین در جمع خبرنگاران اظهار داشت: در حال 
حاضر 28 هزار واحد مسکونی در کشور توسط خیران در حال ساخت است.
وی با بیان اینکه تاکنون ساخت 8 هزار و 500 واحد از این مسکن ها 
به پایان رس��یده اس��ت، تصریح کرد: تعداد 20 هزار واحد مس��کن نیز در 

دست اقدام است.
رئیس هیئت مدیره خیران مسکن ساز کشور با اشاره به این که به طور 
میانگین سالانه حدود 6 هزار واحد مسکن توسط خیران در کشور ساخته 
می شود، اضافه کرد: در سال جاری نیز ساخت حدود 6 هزار واحد مسکن 

محرومین با کمک خیران مسکن ساز در دست اجرا است.
درفشی با اشاره به اینکه بیشتر استفاده کنندگان از این مسکن ها اقشار 
کم  درآمد هستند، بیان کرد: اینها بیشتر افرادی هستند که به دلیل مبلغ 
آورده کم امکان برخورداری از مسکن مهر را ندارند که مبلغ آورده آنها با 
کمک خیرین تامین می ش��ود. اولویت در واگذاری  این واحدها برای افراد 
تحت پوشش بهزیستی، مددجویان کمیته امداد و افرادی است که توسط 

خیرین معرفی می شوند.
رئیس هیئت مدیره خیران مسکن س��از کشور با تاکید بر اینکه مدت 
زمان اجرای پروژه های مسکن این انجمن از زمان آغاز ساخت تا پایان، دو 
س��ال پیش بینی شده، متذکر ش��د : انجمن خیران مسکن ساز ایران تاش 
می کند با کمک خیران،  آورده متقاضی در ساخت مسکن را کاهش دهد.

درفش��ی متوس��ط آورده متقاضی در ساخت واحدهای مسکن توسط 
ای��ن انجم��ن را بین 100 تا 150 میلیون ریال عنوان ک��رد و افزود: اما با 
توجه به ش��رایط هر نقطه از کش��ور و توان خیرین آن، می تواند این مقدار 

کاهش پیدا کند.
وی با بیان اینکه انجمن خیران مسکن ساز یکی از شاخه های حساب 
100 امام)ره( اس��ت، یادآور ش��د: این انجمن از سال 86 در بنیاد مسکن 
آغاز به فعالیت کرده و در قبل از آن نیز زیرمجموعه راه و شهرسازی قرار 

داشته است.
رئیس هیئت مدیره خیران مسکن س��از کش��ور از فعالیت 2 هزار خیر 
مسکن س��از خب��ر داد و افزود: اما غیر از این افراد تع��داد زیادی از خیران 

هستند که با این انجمن همکاری دارند.

افراد خیر 6 هزار خانه
 برای کم درآمدها می سازند

مع�اون توس�عه مدیری�ت و منابع انس�انی وزی�ر جهاد 
کش�اورزی گفت: اس�تخدام 7 هزار و 200 نفر از مهندسان 

ناظر کشاورزی از ابتدای خردادماه آغاز می شود.
محمدعلی جوادی در حاشیه معارفه رئیس جدید سازمان جهاد 
کشاورزی جنوب کرمان در گفت وگو با خبرنگار فارس اظهار داشت: 
طبق قانونی که مجلس ش��ورای اسامی تصویب کرد و با پیگیری 
دولت و هماهنگی وزارت جهاد کشاورزی با معاونت نظارت راهبردی 
رئیس جمهور مهندسان ناظر کشاورزی از ابتدای خردادماه تا پایان 

سال جاری به تدریج وارد وزارت جهاد کشاورزی می شوند.
جوادی تصریح کرد: در مرحله اول مراحل گزینش و استخدام 7هزار 

و 200 نفر از مهندسان ناظر کشاورزی طی می شود.
معاون توس��عه مدیریت و منابع انس��انی وزیر جهاد کشاورزی 
گفت: طبق قانون اس��تخدام 10 هزار نفر در دستور کار قرارداد که 

استخدام بقیه افراد در مرحله دوم انجام می گیرد.
ج��وادی عنوان کرد: ب��ا توجه به اینکه در اس��تان\ کرمان دو 
سازمان جهاد کشاورزی وجود دارد به هر سازمان سهمیه جداگانه 

اختصاص پیدا می کند.

معاون وزیر جهاد کشاورزی خبر داد

استخدام7200 مهندس ناظر کشاورزی
از ابتدای خردادماه

کوتاه از ایران


